



معهد التدريب التقني والإداري ش.م.م

TECHNICAL AND ADMINISTRATIVE TRAINING INSTITUTE LLC

Road Traffic Safety Policy

Technical and Administrative Training Institute LLC (TATI) is committed to protect our employees and customers from the risk associated with defensive driving training or travelling on road(s) by continually improving our road traffic safety management system, comply with applicable legal and other requirements, deploying vehicles and employees complying with the TATI and customer standards.

Road Traffic Safety Objectives

- The elimination of death & injury as a result of vehicle driving training services
- Adopt the safe system approach to protect all road users acknowledging people make mistakes and are vulnerable in crashes.
- Strive for continual improvement in road traffic safety performance by minimising risk to those affected by monitoring accidents and incidents.
- Manage a road safety management system to optimise road safety outcomes.
- To maintain all vehicles to exceed basic safety requirements.
- Plan work and journeys to reduce exposure to road related risk.
- Assess the risks relating to the use of vehicles on company business and implement suitable control measures.

The Managing Director
SUHAIL SAAD BAHWAN



سياسة السلامة المرورية على الطرق

معهد التدريب الفني والإداري ذ.م.م (TATI) ملتزم بحماية موظفينا وعملائنا من المخاطر المرتبطة بالتدريب على القيادة الدفاعية أو السفر على الطريق (الطرق) من خلال التحسين المستمر لنظام إدارة السلامة المرورية على الطرق لدينا، والامتثال للمتطلبات القانونية وغيرها من المتطلبات المعمول بها، من خلال نشر المركبات والموظفين المتوافقين مع معايير TATI و العملاء.

أهداف السلامة المرورية على الطرق

- القضاء على الوفيات والإصابات كنتيجة لخدمات التدريب على قيادة المركبات
- اعتماد نهج النظام الآمن لحماية جميع مستخدمي الطريق مع الاعتراف بأن الأشخاص يرتكبون الأخطاء ويكونون عرضة للحوادث
- نسعى جاهدين للتحسين المستمر في أداء السلامة المرورية على الطرق من خلال تقليل المخاطر التي يتعرض لها المتضررون من خلال مراقبة الحوادث والأحداث
- إدارة نظام إدارة السلامة على الطرق لتحسين نتائج السلامة على الطرق
- المحافظة على جميع المركبات لتتخطى متطلبات السلامة الأساسية
- خطط للعمل والرحلات لتقليل التعرض للمخاطر المرتبطة بالطرق
- تقييم المخاطر المتعلقة باستخدام المركبات في أعمال الشركة وتنفيذ تدابير الرقابة المناسبة.

المدير التنفيذي

سهيل بن سعد بهوان